
Referat af afdelingsmøde i afdeling 11 -  Munkevænget. 
 

 

Formanden John Lauridsen byder velkommen og Bente Kjær foreslås som ordstyrer. 

Det bliver vedtaget. 

 

Formandens beretning bliver afholdt, og der bliver blandt andet nævnt, at man nu har 

fået styr på den transformator som el selskabet har skiftet ud. Den virker igen som 

den skal efter et mega strømsvigt. Dørlåsene har fået batteri backup på så der ikke 

sker det, at man ikke kan komme ud, hvis strømmen er gået. 

Beretningen bliver vedtaget. 

 

Karsten Brandt fremlægger regnskab. Vi kommer ud med et overskud i 2012. 

 

Budgettet for næste år bliver fremlagt: Huslejen stiger med lidt over 3% og man kan 

høre på folk, at de mener det er en høj stigning. Der var også tale om at 

energiforbruget i afdelingen stiger og det vurderer man vil stige med 14 %, og det var 

der enkelte, der var meget utilfreds med. Der var lidt debat om dette.  

Budgettet bliver vedtaget. 

 

Indkommende forslag er der også kommet nogen af – hele 4 i år. 

 

1. Dørtelefon til ældreblokken  og at døren ved hoved indgangen bliver aflåst hele 

døgnet. 

Forslaget bliver vedtaget. 

 

2. Man vil gerne have el dør på indgang med vaskerummet. Det viser sig at det bliver 

en meget dyr løsning.  

Forslaget bliver nedstemt. 

 

3. Bestyrelsen forslår at lave et aktivitets udvalg for at få lidt gang i tingene her oppe.  

Forslaget bliver nedstemt. 

 

4. Det forslås at opstille lys på legepladsen, men forslaget bliver trukket tilbage. 

 

Dorthe Lauridsen træder ud af bestyrelsen og Nadja Jensen træder ind. 

Som suppleanter er Anne Dorthe Larsen og Susan Skovsgaard trådt til. 

 

Til repræsentantskabet  er det bestyrelsen som tiltræder. 

Suppleant står Tove Pedersen. 

 

Eventuelt: Ikke det store i år. 

 

Ordstyrer træder af, og formanden takker for god ro og orden.  


